

Cpl D.W. MacKinnon, CD



Daniel MacKinnon joined the CAF on 13 July 2006 as an Infantryman. Upon completion of BMQ, SQ, and QL3 training, he became a member of 2 RCR in CFB Gagetown.

While at 2 RCR, Pte MacKinnon deployed to Afghanistan from September 2008 to April 2009 as a member of the KPRT. In October 2009, he was promoted to Corporal and shortly thereafter completed the Infantry PLQ course.

In June 2016, Cpl MacKinnon left the Infantry to join the Engineers as a Construction Technician. After completing QL3 training, Cpl MacKinnon was posted to 14 Wing Greenwood.

Cpl MacKinnon will retire from the CAF on 01 April 2022 with more than fifteen years of dedicated service.

Cpl D.W. MacKinnon, CD

Daniel MacKinnon s'est enrôlé dans les FAC le 13 juillet 2006 en tant que fantassin. À la fin de la formation BMQ, SQ et NQ3, il est devenu membre du 2 RCR à la BFC Gagetown.

Pendant qu'il était au 2 RCR, le Sdt MacKinnon s'est déployé en Afghanistan de septembre 2008 à avril 2009 en tant que membre de l'ERPK. En octobre 2009, il a été promu caporal et peu de temps après, il a suivi le cours Infantry PLQ.

En juin 2016, le cpl MacKinnon a quitté l'infanterie pour se joindre au génie en tant que technicien en construction. Après avoir terminé la formation NQ3, le Cpl MacKinnon a été affecté à la 14^e Escadre Greenwood.

Le Cpl MacKinnon prendra sa retraite des FAC le 1^{er} avril 2022 après plus de quinze ans de loyaux services.